

Для иностранных студентов МГУ.

Программа страхования: Амбулаторно-поликлиническое обслуживание с экстренной стоматологией, медицинским осмотром (согласно требованиям ВУЗа) на базе поликлиники МГУ (Ленинские горы, д.1, стр. 53) , стационарной помощью, страхованием от несчастных случаев, страхованием медико-транспортных расходов (в т.ч. репатриация).

Стоимость страхового полиса – 12 000, 00 руб. (12 мес.)

FOR FOREIGN STUDENTS OF MSU.

Insurance Program: Outpatient polyclinic care, emergency dental assistance, medical examinations (as required by the University) in the clinic of Moscow state University (Leninskie Gory, d. 1, p. 53), inpatient care, accident insurance, medical and transport costs insurance (repatriation included).

Price of insurance policy- 12 000,00 rub. (12 months)

КУПИТЬ ЛЕГКО С «ПОЛИС-ГАРАНТ»	PURCHASE EASY WITH "POLIC GARANT"
<p>1. Оплати 12 000, 00 руб. в любом отделении банка или при помощи приложений онлайн банков</p> <p>Получатель: АО «Страховая Компания «ПОЛИС-ГАРАНТ»</p> <p>КПП: 773601001 ИНН: 7736203789</p> <p>Код ОКАТО: 45293558000</p> <p>Р/сч.: 407 018 103 000 200 002 04</p> <p>в: Банк ВТБ (ПАО)</p> <p>БИК 044525187 К/сч.: 301 018 107 000 000 001 87</p>	<p>1. Pay 12 000, 00 rub. at any Bank branch or by using online applications of the banks</p> <p>Insurer "POLIS-GARANT", Insurance company, JSC KPP: 773601001 INN: 7736203789 All-Russian Classifier of Political Subdivisions: 45293558000 Settlement account: 407 018 103 000 200 002 04 Bank: VTB Bank (PJSC) Russian BIC: 044525187 Correspondent account: 301 018 107 000 000 001 87</p>
<p>2. Отправь фото платежного поручения и свои данные (фамилию, имя, дату рождения, Гражданство, номер паспорта) на info@student-insur.ru или на WhatsApp 8 915 479 5 974</p>	<p>2. Send a picture of the payment order and your details (name, surname, date of birth, Nationality, passport number) on info@student-insur.ru or on WhatsApp 8 915 479 974 5</p>
<p>3. Получи электронный полис на свой e-mail или WhatsApp .</p>	<p>3. Get an electronic policy on your e-mail or WhatsApp.</p>

Если у Вас возникли вопросы по приобретению полиса и обслуживанию, обращайтесь в АО «СК «ПОЛИС-ГАРАНТ», тел.: 8 800 100 6867.

If you have any questions about purchasing a policy and servicing, please address the 24-HOUR operator service of "POLIS-GARANT" Insurance Company by dialing this number: 8-800-100-68-67.